
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021-08-26  Nr. TP-6 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2021-08-26, 10.00 – 10.58 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  24 tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Juozas Šarkus, tarybos narys.  

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėja; Vilma Galičinienė, 

savivaldybės kontrolieriaus vyriausioji patarėja; Julija Ramanauskienė, Finansų ir apskaitos skyriaus 

vedėja; Gintaras Grigoras, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėjo pavaduotojas; Rasa Vilūnienė, Ūkio ir 

turto valdymo skyriaus vyriausioji specialistė; Vilius Margelis, Architektūros ir urbanistikos skyriaus 

vedėjo pavaduotojas – vyriausiasis architektas; Diana Brown, Švietimo skyriaus vedėja. 

Darbotvarkė:  

1. Dėl žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams nustatymo.   

2. Dėl trumpalaikės paskolos.  

3. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ 

pakeitimo.   

4. Dėl Druskininkų savivaldybės turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų centrui.  

5. Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimo 

nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio panaudojimo arba nurašymo. 

6. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms.  

7. Dėl Druskininkų savivaldybės būstų nuomos. 

8. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ pakeitimo. 

9. Dėl  V. Krėvės gatvės ir Kurorto gatvės, Druskininkuose, geografinių charakteristikų pakeitimo.  

10. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2012 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-18 „Dėl 

pavadinimų gatvėms suteikimo ir pakeitimo“ keitimo.  

11.Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2011 m. gruodžio 1 d. sprendimo Nr. T1-157 „Dėl 

pavadinimų gatvėms suteikimo ir pakeitimo“ pakeitimo.  

12. Dėl pavadinimo gatvei suteikimo. 

13. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-59 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo programą 

skaičiaus ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus, mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir 

klasių skaičiaus kiekviename sraute 2021–2022 mokslo metais nustatymo“ pakeitimo. 



14. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T1-41 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės jaunimo reikalų tarybos sudarymo“ pakeitimo.  

15. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-140 „Dėl 

Druskininkų sporto centro nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad posėdžio darbotvarkėje yra numatyta 

svarstyti 15 darbotvarkės klausimų ir pasiteiravo, ar bus pasiūlymų dėl darbotvarkės, ar galima jai pritarti 

bendru sutarimu. 

Antanas Balkė, tarybos narys, paprašė pristatyti informaciją apie migrantų apgyvendinimą, 

maitinimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad darbotvarkės klausimas ,,Dėl 

trumpalaikės paskolos“ yra susijęs su šiuo klausimu, tai bus galima pateikti trumpą informaciją, svarstant 

2 darbotvarkės klausimą.  

Bendru sutarimu pritarta posėdžio darbotvarkei (Tarybos nariai Vytautas Kvedaras ir  Algimantas 

Šiaučiulis nedalyvavo balsavime).  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl žemės nuomos 

mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams nustatymo” priėmimo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už savo nusišalinimą nuo sprendimo 

,,Dėl žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams nustatymo“ priėmimo. 

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,už“ – 3, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Ričardo Malinausko, posėdžio pirmininko, nusišalinimo nuo sprendimo 

,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės 

nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti.  

Tarybos nariai Inga Salickienė, Linas Urmanavičius, Aivaras Kadziauskas ir Vidas Stašinskas 

nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams 

nustatymo“ priėmimo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tarybos narių Ingos Salickienės, 

Lino Urmanavičiaus, Aivaro Kadziausko ir Vido Stašinsko nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl žemės 

nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams nustatymo“ priėmimo. 

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai  

BALSAVO. ,,už“ – 3, ,,prieš“ – 18, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Ingos Salickienės, Lino Urmanavičiaus, Aivaro 

Kadziausko ir Vido Stašinsko nusišalinimų nuo sprendimo ,,Dėl žemės nuomos mokesčio už valstybinę 

žemę tarifų 2021 metams nustatymo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas 

interesų konfliktui kilti.  

1.SVARSTYTA. Žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 2021 metams nustatymas.   

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

2.SVARSTYTA. Trumpalaikė paskola.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė informaciją apie migrantus ir jų išlaikymą.   

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė  klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23, ,,susilaikė“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Algis Bolys, Julius Matulevičius, Liudas Vaisieta, Aivaras Kadziauskas, Arūnas 

Večkys nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. 



sprendimo Nr. T1-86 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių 

skaičiaus tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tarybos narių Algio Bolio, Juliaus 

Matulevičiaus, Liudo Vaisietos, Aivaro Kadziausko, Arūno Večkio nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo. 

DALYVAUJA.  24  tarybos nariai  

BALSAVO. ,,už“ – 3, ,,prieš“ – 19, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Algio Bolio, Juliaus Matulevičiaus, Liudo Vaisietos, 

Aivaras Kadziausko, Arūno Večkio nusišalinimų nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 

2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų 

didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo. 

3.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

86 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ 

pakeitimas.   

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

Diskusijoje dalyvavo: Antanas Balkė, tarybos narys; Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas; 

Karolis Kaklys, tarybos narys.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Vytautas Kvedaras ir Liudas Vaisieta nedalyvavo sprendimo dėl 4 darbotvarkės 

klausimo priėmime.  

4.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės turto perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų centrui.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Algis Bolys, Julius Matulevičius, Aivaras Kadziauskas, Arūnas Večkys, Artūras 

Skausmenis nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės 

turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio panaudojimo arba 

nurašymo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tarybos narių Algio Bolio, Juliaus 

Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko, Arūno Večkio, Artūro Skausmenio nusišalinimus nuo sprendimo 

,,Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimo nereikalingu arba 

netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio panaudojimo arba nurašymo“ priėmimo.  

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai  

BALSAVO. ,,už“ – 3, ,,prieš“ – 18, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Algio Bolio, Juliaus Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko, 

Arūno Večkio, Artūro Skausmenio nusišalinų nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo 

teise valdomo valstybės turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio 

panaudojimo arba nurašymo“ priėmimo. 

5.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimas 

nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnis panaudojimas arba nurašymas. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė.  



Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, reaguodamas į tarybos nario pasisakymą, išsakė 

repliką.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Algis Bolys, Julius Matulevičius, Aivaras Kadziauskas, Artūras Skausmenis 

nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tarybos narių Algio Bolio, Juliaus 

Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko, Artūro Skausmenio nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo 

perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.   

DALYVAUJA.  24  tarybos nariai  

BALSAVO. ,,už“ – 3, ,,prieš“ – 19, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Algio Bolio, Juliaus Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko, 

Artūro Skausmenio nusišalinų nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų 

savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ 

priėmimo. 

6.SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimas patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

9.SVARSTYTA. V. Krėvės gatvės ir Kurorto gatvės, Druskininkuose, geografinių charakteristikų 

pakeitimas.  

Pranešėjas V. Margelis pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, replikavo.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 19, ,,susilaikė“ ‒  4 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

7.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būstų nuoma. 

Pranešėja R. Vilūnienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ –24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 

„Dėl parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ pakeitimas. 

Pranešėja R. Vilūnienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2012 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-18 

„Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo ir pakeitimo“ keitimas.  

Pranešėjas V. Margelis pristatė sprendimo projektą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė klausimą. 

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė.  



DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒  3 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

11.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2011 m. gruodžio 1 d. sprendimo Nr. T1-

157 „Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo ir pakeitimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas V. Margelis pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 12 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

12.SVARSTYTA. Pavadinimo gatvei suteikimas. 

Pranešėjas V. Margelis pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Algis Bolys, Julius Matulevičius, Aivaras Kadziauskas ir Artūras Skausmenis 

nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. 

T1-59 „Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo 

programą skaičiaus ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus, mokinių skaičiaus kiekvienos klasės 

sraute ir klasių skaičiaus kiekviename sraute 2021–2022 mokslo metais nustatymo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už tarybos narių Algio Bolio, Juliaus 

Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko ir Artūro Skausmenio nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-59 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo programą skaičiaus ir priešmokyklinio 

ugdymo grupių skaičiaus, mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus kiekviename 

sraute 2021–2022 mokslo metais nustatymo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA.  21  tarybos narys (Tarybos nariai Konstantinas Rečkovas Kaklys kaklys ir Ronata  

Balkaitienė nedalyvavo balsavime) 

BALSAVO. ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 18, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Algio Bolio, Juliaus Matulevičiaus, Aivaro Kadziausko ir 

Artūro Skausmenio nusišalinimų nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 

27 d. sprendimo Nr. T1-59 „Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų mokinių, ugdomų pagal 

priešmokyklinio ugdymo programą skaičiaus ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus, mokinių 

skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus kiekviename sraute 2021–2022 mokslo metais 

nustatymo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 13, 14 ir 15 darbotvarkės klausimų 

priėmime.  

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 13 darbotvarkės klausimo priėmime.  

13.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-59 

„Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo 

programą skaičiaus ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus, mokinių skaičiaus kiekvienos klasės 

sraute ir klasių skaičiaus kiekviename sraute 2021–2022 mokslo metais nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos.  

DALYVAUJA. 22  tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 22   (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 

 



14.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T1-41 

„Dėl Druskininkų savivaldybės jaunimo reikalų tarybos sudarymo“ pakeitimas.  

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ –20 , ,,susilaikė“ ‒  3 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Julius Matulevičius, Aivaras Kadziauskas nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-140 „Dėl Druskininkų sporto 

centro nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Nusišalinimai priimti bendru sutarimu.  

15.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-140 

„Dėl Druskininkų sporto centro nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO. „už“ – 21, (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas                        Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                          Živilė Stravinskaitė                      


